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Aanleiding: 

Het gebrek aan opvangplaatsen voor vluchtelingen wordt niet vanzelf opgelost. Op dit 

moment zijn in regio Gelderland-Zuid 450 opvangplaatsen nodig. Nijmegen is bereid hier-

van 200-250 vluchtelingen op te nemen. Gemeenten Beuningen en Berg en Dal hebben 

recent naast Oekraïners ook COA-vluchtelingen opgenomen. Wijchen hoort bij de gemeen-

ten die als meer dan 10 jaar geen tijdelijke opvang voor vluchtelingen hebben gehad.  

 

Eind 2015 heeft de gemeenteraad ingestemd met een opvangcentrum voor 350 asielzoe-

kers aan de rand van Wijchen. Het COA is toen niet op het aanbod ingegaan. Waarom kan 

dat plan niet alsnog doorgaan? Er is eind 2016 immers gezegd: ‘Wijchen trekt het aanbod 

nu overigens niet in. Mocht het COA in de toekomst alsnog een verzoek indienen, dan 

hoeft de politiek daar dus niet opnieuw over in beraad.’ 

https://www.gelderlander.nl/wijchen/definitief-geen-azc-in-wijchen~a2b3d079/.  

 

Op 28 september jl. heeft de burgemeester een brief gestuurd om de laatste stand van 

zaken rond de ‘vluchtelingencrisis’ toe te lichten. Naar aanleiding van die brief heeft 

GroenLinks Wijchen een aantal vragen.   

 

 

Vragen: 

1. De brief stelt: ‘volgens de huidige aanpak behaalt de gemeente Wijchen dit jaar 

haar taakstelling voor de huisvesting van statushouders’. Kan deze taakstelling 

toegelicht worden? Wat is deze taakstelling en waar staan we nu? 

2. De brief stelt: ‘uitbreiding van de crisisnoodopvang binnen de regio is naar aanlei-

ding van het bestuursakkoord nog onderwerp van gesprek binnen de gemeenten 

en veiligheidsregio.’ Wanneer wordt een uitkomst van dit gesprek verwacht? 

3. De brief stelt: ‘Daarnaast gaan we in gesprek met wooncorporaties en vluchtelin-

genwerk Wijchen over hoe we dit jaar nog een start kunnen maken met de ver-

hoogde taakstelling voor het jaar 2023.’ Wanneer wordt een uitkomst van dit ge-

sprek verwacht? 

4. De brief stelt: ‘We onderzoeken op dit moment welke locaties in onze gemeente in 

aanmerking kunnen komen voor de bouw/verbouw van woonruimte voor status-

houders en andere sociale doelgroepen.’ Wanneer horen we hier meer over? Welke 

locaties al op het oog? 

5. De brief stelt: ‘De opvang en begeleiding van de Oekraïense mensen in Wijchen 

verloopt rustig en goed. Alle mensen die betrokken zijn bij deze opvang, inclusief 

de Oekraïners, zijn tevreden over de tijdelijke huisvesting.’ Hoe is dit vastgesteld? 

https://www.gelderlander.nl/wijchen/definitief-geen-azc-in-wijchen~a2b3d079/
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6. De brief stelt: ‘Met de toenemende maatschappelijke bezorgdheid en ontevreden-

heid in de samenleving maken we ons zorgen over het maatschappelijk en bestuur-

lijk draagvlak voor de opvang van vluchtelingen en het vertrouwen in de overheid.’ 

Verbind de gemeente consequenties aan deze zorgen en welke zijn dat dan? 

 

 

 

Namens de fractie GroenLinks Wijchen, 

 

Henry Tiemessen 

 


